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Onderwerp 
 

Vragen Voorjaarsnota, Memo financiering optimalisatie 
sportpark Wilhelmina. 
 
 

Programma/ product of paragraaf begroting 
 

1C. Sport en bewegen 
  
 

Vragen  Beantwoording door het college 
     

Datum 14-06-2023  Datum besluit- 
vorming in B&W 

22-08-2023 

Fractie Renkum Rechttoe Rechtaan  Portefeuillehouder Wethouder Mulder 
   Zaaknummer Klik hier als u tekst wilt invoeren. 
 
 

Aanleiding/ overwegingen 
 

Over de voorjaarsnota en de memo Financiering optimalisatie Sportpark hebben wij nog een paar 
verduidelijkende en aanvullende vragen. Ook lezen wij tegenstellingen terug op eerder gestelde of-
ficiële technische vragen van GemeenteBelangen aan het college over het Wilhelmina sportpark en 
sportpark de Bilderberg. De antwoorden van deze vragen dateren van 04-02-2023. 
 
 
 

Vragen1 
 

Vraag 1 U schrijft in de Memo: “De gemeente zet het bedrag voor achterstallig onderhoud aan het Wilhel-

mina sportpark in voor het plan”. Wij hebben in December 2022 de volgende concrete vraag aan 

het college gesteld: “Is er op de sportparken achterstallig onderhoud aanwezig?”. Het college ant-

woordt op 04-02-2023 “Er is geen achterstallig onderhoud in de zin van velden of sportparkin-

richting die niet meer voldoet aan de kwaliteitseisen c.q. veiligheidsvoorschriften. Er is wel groot on-

derhoud nodig om te voorkomen dat er daadwerkelijk achterstallig onderhoud ontstaat. Een belang-

rijk aandachtspunt hierbij is er voor de verlichting, waarbij vervanging in LED in de planning staat. 

 

Hoe verhouden deze tegenstellingen in de beantwoording van de technische vragen en de memo 

zich tot elkaar? 
 

  

Antwoord Deze vraag is beantwoord in de raadsbrief d.d. 27 juni 2023. 

 
1 Formuleer de schriftelijke vragen kort en duidelijk. Het antwoord volgt binnen 30 dagen nadat de vragen zijn 

ingediend bij de griffie. 
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Het achterstallig onderhoud zoals benoemd in de memo betreft in feite “niet uitgevoerd planmatig 
groot onderhoud”. Dit is niet uitgevoerd en stond dus grotendeels “on hold” om desinvesteringen bij 
de optimalisatie van het sportpark te voorkomen. Bij het uitstellen van dit planmatige onderhoud is 
altijd rekening gehouden met kwaliteitseisen en veiligheidsvoorschriften. Nu de oprichting van SCW 
’23 met als thuisbasis sportpark Wilhelmina een feit is kunnen de plannen voor optimalisatie van het 
sportpark verder worden uitgewerkt. De financiële middelen die door het uitstellen van planmatig 
groot onderhoud niet zijn ingezet, kunnen nu worden ingezet als dekking voor de optimalisatie. 

  
 

Vraag 2 In de memo wordt ook geschreven dat er geen financiële paragraaf is opgenomen, omdat dit gezien 
het tijdspad waarin het programma van eisen is opgesteld niet te realiseren was. 
In de commissievergadering is er door de fusiecommissie gezegd dat er een gehele uitgewerkte 
kostenraming van het programma van eisen gelijktijdig door Bureau Riet is uitgewerkt. 
 

a. Kunt u aangeven waar de tegenstellingen vandaan komen? (Uw tekst in de memo dat het er 
niet is en de uitspraak van de fusiecommissie dat het er wel is) 

b. Waarom zijn deze stukken niet met de raad gedeeld, maar op voorhand uit PvE  gehaald? 
c. Kunnen we als raad deze stukken alsnog ontvangen? 

 
  

Antwoord Op basis van het programma van eisen heeft Bureau RIET een eerste indicatieve kostenraming ge-
maakt om betrokken partijen enig gevoel te geven bij de investeringen die nodig zijn voor optimali-
satie van het sportpark. De bedragen zoals opgenomen in de memo zijn hierop gebaseerd. Betrok-
ken partijen waren van mening dat het prematuur was om die te gebruiken bij het raadsvoorstel. 
We zijn nu bezig met opdrachtverlening aan Bureau RIET om een voorlopig ontwerp op te stellen en 
de kosten en dekking verder uit te werken. Vanzelfsprekend zullen wij, het totaal overzicht van fi-
nanciële consequenties in een later stadium met u delen. 
 
Inmiddels blijkt dat er meer tijd nodig is voor de uitvoering van onderzoeken (Flora en Fauna) in het 
kader van de bestemmingsplanprocedure voor het clubhuis, uitwerken VO en het maken van afspra-
ken over kosten / dekking. De planning wordt hierop aangepast. In november willen wij u verder 
bijpraten in een raadsontmoeting. 
 

Vraag 3 De gemeente zet het bedrag van achterstallig onderhoud in als dekking van het plan. 
a. Over welk bedrag hebben we het hier? 
b. Hoe heeft dit achterstallig onderhoud kunnen ontstaan? 
c. Hebben we in de reserve een bedrag gereserveerd voor dit vermeende achterstallig onder-

houd? 
Zo ja waar staat deze reserve en hoe hoog is deze reserve? 
Zo nee, waarom niet als we al lang weten dat er achterstallig onderhoud is op de sportpar-
ken is. 

 
  

Antwoord We hebben een voorziening voor groot onderhoud sportparken (Wilhelmina en de Bilderberg) waar 
op basis van een MJOP jaarlijks 101K in wordt gestort. Uitname vindt plaats op basis van daadwer-
kelijk uitgevoerd planmatig onderhoud en bijbehorende kosten. In het financiële overzicht zoals bij 
vraag twee benoemd zullen wij inzicht geven in de kostenramingen en de mogelijke dekkingsmidde-
len zoals bedragen beschikbaar in budgetten voor beheer en onderhoud. Voor vraag b verwijs ik 
naar het antwoord bij vraag 1, met de kanttekening dat dit een bewuste afgewogen keuze is ge-
weest om desinvesteringen juist te voorkomen.  
 

Vraag 4  De gemeente zal een deel van de besparingen op het toekomstige onderhoud inzetten als hulp op 
het plan, in ruil voor afkoop van het onderhoud. 

a. Over welke besparingen hebben we het hier precies? 
b. Wat waren de precies onderhoudskosten voor het Wilhelmina sportpark in 2022? Inclusief 

personeelskosten, inhuur en aanschaf benodigdheden voor het onderhoud. 



Schriftelijke raadsvragen  
 
 

3 

c. Welk bedrag gaat het college hanteren waarmee de fusieclub kan gaan werken als uitgaans-
punt voor de planen voor optimalisatie sportpark Wilhelmina?  
- Is dit dan een vast gegeven of een onderhandelbaar bedrag? 

 
  

Antwoord Deze vraag kan in haar volle omvang alleen beantwoordt worden door het voorlopige ontwerp, dat 
de komende periode wordt opgesteld, door te rekenen op basis van toekomstige beheer- en onder-
houdsmaatregelen en dit te vergelijken met de huidige reguliere beheer en onderhoudsmiddelen in 
de begroting. Daarvoor zijn we in de planvorming nog niet voldoende ver. 
 

Vraag 5 In het raadsvoorstel voortgangsbesluit sportpark Wilhelmina schrijft u bij de financiële consequen-
ties het volgende: 
Bij de voorjaarsnota zal een voorbereidingsbudget voor de planvorming worden aangevraagd. Op dit 
budget wordt nu al vooruitgelopen met de inzet van het team projectmanagement. 
 
In de voorjaarsnota komt u hier niet op terug maar schrijft u: 

Er is voorbereidingsbudget nodig voor voorbereidings- en plankosten, directievoering en toezicht. 

We verwachten in de najaarsnota meer zicht te hebben op kosten en dekking.  

 
Hierbij hebben we de volgende vragen: 

a. Hoe verhouden deze uitspraken zich tot elkaar? 
b. Is er door de gemeente nu geen enkel zicht op de kosten die gemaakt worden in dit proces? 

(kosten, gemeente en kosten derden) Als het wel inzichtelijk is kunt u deze delen met de 
raad? 

c. Ligt het proces nu niet stil omdat de kosten niet bekend zijn? 
d. Als het proces niet stilligt, hebben we de volgende vragen hierover. 

- Wat zijn de afspraken en de kaders die zijn meegegeven aan de club m.b.t. kosten die 
ze nu gaan maken?  

- Ten laste van wie komen de aankomende kosten 
- Spreken we hier over een openeinderegeling of zijn hier kaders meegegeven?  
- Kunt u deze afspraken en kaders ook delen met de raad als ze er liggen? 

e. Waar verwacht u dekking uit te halen voor deze kosten als het project niet stilligt of komen 
deze kosten boven de negatieve cijfers die we al moeten schrijven? 

f. Is er ook budget vrijgemaakt om de zeer urgente problemen op sportpark de Bilderberg op 
te lossen? (veldcapaciteit tekort, verlichting en verkeersveiligheid) 
- Zo ja hoeveel en waar komt hiervoor de dekking vandaan of komen deze kosten bo-

venop de tekorten? 
- Zo nee, waarom niet?  

 
 

 
 

  

Antwoord In het raadsbesluit van maart staat opgenomen dat er in de voorjaarsnota bij u krediet wordt opge-
haald voor ambtelijke capaciteit en verdere planvoorbereiding. Dit is ons helaas niet op tijd gelukt, 
om dit goed te kunnen berekenen zijn de projectplannen nodig. Wij hebben daarom aangekondigd 
de kosten in de najaarsnota op te nemen. Het betreffen uitsluitend middelen voor ambtelijke capaci-
teit, projectmanagement, planvoorbereiding en onderzoeken, niet voor investeringen in het sport-
park zelf. Er is daarin geen sprake van een open einde regeling, het college houdt zich aan de ge-
stelde spelregels zoals opgenomen in de financiële verordening.  
 
Nu de fusie een feit is komt de focus te liggen op de optimalisatie van het sportpark. Dat willen we 
eveneens met zorg doen in samenspraak met SCW ‘23. Daarin hebben we inmiddels forse stappen 
gezet, zowel inhoudelijk, maar ook om de projectorganisatie op te zetten en het proces verder vorm 
te geven. Inmiddels heeft de projectorganisatie aan de zijde van de gemeente vorm gekregen en 
zijn de inhoudelijke plannen verder uitgewerkt. Het projectplan “Optimalisatie Wilhelmina sportpark 
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– velden en terreininrichting” is ter informatie meegezonden met de beantwoording van deze vra-
gen. 
 
Zoals ook aangegeven in de raadsbrief d.d. 27 juni 2023 zijn wij ook met OVC ’85 in gesprek over 
de ontwikkelingen op sportpark de Bilderberg. 
 

Vraag 6 Klik hier als u tekst wilt invoeren. 
  

Antwoord Klik hier als u tekst wilt invoeren. 
 

Vraag 7 Klik hier als u tekst wilt invoeren. 
  

Antwoord Klik hier als u tekst wilt invoeren. 
 

Vraag 8 Klik hier als u tekst wilt invoeren. 
  

Antwoord Klik hier als u tekst wilt invoeren. 
 

Vraag 9 Klik hier als u tekst wilt invoeren. 
  

Antwoord Klik hier als u tekst wilt invoeren. 
 

Vraag 10 Klik hier als u tekst wilt invoeren. 
  

Antwoord Klik hier als u tekst wilt invoeren. 
 


